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Aan: Alle raad fracties Gemeente Nieuwegein
Betreft: Bezwaar vergunning bomenkap A.C. Verhoefweg nabij City.

Nieuwegein 7 februari 2022

Geachte Gemeenteraad,
Met deze mail wil ik graag uw aandacht vragen voor het volgende. Door middel van een buurtbericht 
ben ik begin dit jaar op de hoogte gebracht van een door de Gemeente aangevraagde kapvergunning 
voor 11 prachtige bomen die al ruim 22 jaren deel uitmaken van mijn vertrouwde uitzicht. Ik was dan 
ook zeer onaangenaam verrast met dit schrijve en heb daarop op 6 januari jl. per mail bezwaar aan 
getekend tegen dit besluit en heb daarin verzocht mijn bezwaren mondeling toe te lichten. Dit is 
reeds gebeurt op donderdag 3 februari j.l. Ik heb aangegeven tegen de bomenkap te zijn vanwege de 
schaduw die deze bomen bieden in de steeds heter worden de zomers, ze een bijdrage leveren aan 
de CO2 opname die volgens mij erg hard nodig is vanwege de alsmaar toenemende verkeersdrukte 
die ik als bewoner ervaar langs de A.C. Verhoefweg en dat het uitzicht in het nadeel zal gaan 
veranderen uiteraard. Kortom met de kennis van nu lijkt het mij niet gewenst deze bomen te kappen 
vanwege het vrijmaken van ruimte voor een nieuwe afrit. Hoewel dit gesprek vrij aangenaam verliep, 
kon ik hen er helaas niet van overtuigen van de noodzaak van het laten staan van deze mooie 
bomen.
Komende week is er als het goed is weer contact en hoop de mogelijkheid te krijgen mijn bezwaar 
toe te kunnen lichten aan de commissie.

En nu de vraag waarom het gaat:
Hoewel ik mij niet kan voorstellen dat de hele raad heeft ingestemd met de beslissing van de 
bomenkap langs de A.C. Verhoefwegg, zijn er vast ook fracties/partijen/raadsleden die tegen de kap 
van deze bomen, hebben gestemd en zouden mij als bewoner willen/kunnen bijstaan met advies 
en/of in contact brengen met iemand die op de hoogte is van dit besluit en willen helpen bij het 
voortzetten van dit bezwaar??? 
Hoewel ik begrijp dat dit geen aller daags bericht is, is het de eerste keer dat ik als Inwoner van 
Nieuwegein überhaupt bezwaar heb aangetekend en dus geen ervaring met dit fenomeen en hoop 
op begrip hiervoor. Zeker met de gemeenteraadsverkiezingen in aantocht waar men vooraf vaak 
contact legt met de burger…?

Uiteraard alvast mijn hartelijke dank voor het lezen van deze mail.

Met vriendelijke groet,
Dhr. A.
Bewoner


